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Miskolc Megyei Jogú Város 
Lengyel Nemzetiségi Önkormányzata 
 
408.137-13/2021. 
 
 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
 

Készült: Miskolc Megyei Jogú Város Lengyel Nemzetiségi Önkormányzatának 2021. október 21. 
napján 14.00 órai kezdettel Miskolc Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának Jogi, Igazgatási és 
Szervezési Főosztály tárgyalójában tartott rendkívüli testületi üléséről. 
 
Jelen van: Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök, Szabó Mónika elnök-helyettes és Bárkányi Péter tag 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala részéről: 

• Forgácsné dr. Vattay Zita jogi ügyintéző a jegyző képviseletében 

• Sipos Melinda önkormányzati ügyintéző 

• Hegedűsné Asztalos Ildikó pénzügyi ügyintéző 

• Klamancsek Edina pénzügyi ügyintéző 
 

Megjelent: Csiszár Adrienne 
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Köszönti a megjelenteket. Ismerteti, hogy a rendkívüli ülés 
összehívására azért volt szükség, mert a legutóbbi testületi ülésük alkalmával kimaradt egy pénzügyeket 
is érintő döntés. Minden évben megrendezésre kerül, kivéve a tavalyi évet, a zarándokút. Az idei év 
jubileumi év annak a plébániának, ahova utazik majd a csoport. Ezt idén nem szerették volna kihagyni, 
így belevágnak ebbe a zarándokútba a bialkai búcsúra.  
Megállapítja, hogy a Testület 3 képviselője közül 3 fő megjelent, az ülés határozatképes, amelyet 
megnyit. A jegyzőkönyvvezető Sipos Melinda, a jegyzőkönyv-hitelesítői feladatot Szabó Mónika látja 
el. 
Ismerteti a meghívóban szereplő napirendi pontot. Megkérdezi, hogy van-e észrevétel a napirenddel 
kapcsolatosan. Megállapítja, hogy nincs, így kéri, hogy szavazzanak a meghívó szerinti napirend 
elfogadásáról. 
 
 

A Testület 3 igen szavazattal elfogadta az ülés napirendjét. 
 
 
Napirendi pont: 
 
1.  Javaslat 2021. őszi-téli programokkal, rendezvényekkel kapcsolatos döntések 

meghozatalára 
 

Előterjesztő: Elnök 

 
 
Bárkányi Péter: Annyi kiegészítést kíván tenni Elnök Asszony indokolásához, hogy ez egy emlékút 

lesz a lengyelség életében. 
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1. napirend:  Javaslat 2021. őszi-téli programokkal, rendezvényekkel kapcsolatos döntések 
meghozatalára 

 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: A napirend felett a vitát megnyitja. Elmondja, hogy a bialkai 
búcsú, a derenki búcsúnak a lengyelországi párja. Szent Simon és Júdás apostolok búcsúja, ami 
Derenken júliusban kerül megünneplésre, Lengyelországban, ahonnan származtak a derenkiek, mindig 
a két szent emlékének napján, október 28. napján. Az idei évben ez a búcsú még ünnepélyesebb lesz, 
mivel 100 éve történt a templom, plébánia felszentelése, tehát ehhez is csatlakozik a búcsú, szentmise. 
A főszervező nem ő volt, átadta a szervezést képviselőtársainak, így nincs kézzel fogható információja 
a szervezési konkrétumokról, így szeretne tájékoztatást kapni, hogy mi a helyzet.  
 
Bárkányi Péter: A helyzet az, hogy előzetesen volt egy olyan ígéret az Elnök Asszony részéről, hogy 
megszervezi az utazást. Az idő haladt, a jelentkezők azonban nem értesültek arról, hogy miként áll a 
szervezés. Mint utólag kiderült, a szervezés ott rekedt meg, hogy át lettek irányítva a sajószentpéteri 
delegációhoz. Ott, mint utólag kiderült, úgy lettek átirányítva, hogy nincs számukra hely. Ezért hirtelen 
döntést kellett hozni annak érdekében, hogy a lengyel emlékút mégis megrendezésre kerülhessen, ezért 
kérték az Elnök Asszonyt, hogy küldje meg részükre a nála jelentkezett személyek névsorát. Erre nem 
került sor, így kénytelenek voltak végigtelefonálni mindenkit, hogy ki az, aki jelentkezett. Ennek a 
körkérdésnek az eredménye lett az, hogy meglett ez a 9 fő plusz sofőr létszám. Ennek alapján 
összeállították a szállás ajánlatkérést, illetve elkezdték magának az utazásnak a megszervezését. 
Megkapták az ajánlatot a potenciális szállásadóktól, valamint a három személyi logisztikával foglalkozó 
cég ajánlatát. Ezek alapján kiválasztották a legkedvezőbbeket, és az idő rövidségére való tekintettel 
ezeket szeretné, ha elfogadnák, határozatot hoznának az emlékút megvalósításáról. Annyit szeretne még 
hozzátenni, hogy maga az emlékút egy nyilvános esemény volt, meghirdetésre került azzal, hogy 
határidőben kellett rá jelentkezni. A járványügyi szabályozási feltételek betartását követelményként 
állították, mind a magyar, mind a szlovák, mind a lengyel állam által támasztott feltételeket teljesítenie 
kell az utazóknak. Azért is ilyen szűk a létszám, mert nem sokan tudták ezeket teljesíteni. Továbbá 
sikerült azt is elérni a lengyel szállásadónál, hogy hajlandó arra, hogy átutalással, utólag tudjanak neki 
fizetni, mert elfogadta, hogy ez az eljárásrend a Miskolci Önkormányzatnál, hogy eredeti aláírt 
szerződés szükséges ahhoz, hogy egy ilyen számlát utalással lehessen teljesíteni.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Annyi a kérése, hogy szeretné megnézni ezeket az ajánlatokat.  
 
Forgácsné dr. Vattay Zita: Az ülésre a szerződés tervezetet hozta magával, de mindjárt hozza az 
ajánlatokat.  
 

Rövid technikai szünet a dokumentumok megérkeztéig,  
melyeket Elnök Asszony tanulmányoz. 

 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Elmondja, hogy ez azért nem jó, mert megírta Bárkányi Úrnak, 
hogy 15 főre kell kérni.  
 
Bárkányi Péter: 10 fős listájuk van, tehát innentől kezdve…  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Beszélt személyesen Josef  Rémiással, hogy 15 főre állítsa össze, 
melyet tudomásul vett. Kérdése, hogy ezt megküldte-e Bárkányi Úrnak. 
 
Bárkányi Péter: Az ajánlatkérésükre kapták az ajánlatot.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Neki azt mondta, hogy nem is azt fogja elküldeni, hanem 15 
főre. 
 
Bárkányi Péter: Rémiás Úr azt mond, amit akar, nekik 10 főjük van … 
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Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Ezt nem fogadja el, ő 15 főre kérte, ez így nem lesz jó. Írt e-
mailt, amire nem válaszolt, nem volt ellenvetés, hogy 15 fő a létszám … 
 
Bárkányi Péter: Nem látta a listát, amit kértek Elnök Asszonytól, többször is.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: De átküldte, ezt így nem fogadja el. 
 
Bárkányi Péter: Neki nem küldött át listát. Tudomásul vette, hogy ezt nem fogadja el Elnök Asszony.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Hangsúlyozza, ez így nem fog menni, 15 fő volt a végleges 
létszám, amit elküldött Bárkányi Úrnak, nem volt ellenvetés, nem írt rá semmit, nem reagált. Ő ezt úgy 
vette, hogy elfogadja, utána telefonált Josefhez, megbeszélte vele, aki azt mondta, hogy elkészült az 
ajánlat 10 főre, de átjavítja.  
 
Bárkányi Péter: Köszöni, hogy ezt megosztotta velük, szavazást javasol az emlékútról, melynek a 
résztvevő létszáma 9 fő, plusz egy buszvezető.  
 
Szabó Mónika elnök-helyettes: Kérdése, hogy ki a másik 5 fő. 
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Az ő családja.  
 
Szabó Mónika elnök-helyettes: Hangsúlyozza, hogy nekik nincs oltásuk, sem igazolásuk.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Ez nem tartozik rá, hogy ők hogyan mennek oda, nem veszik 
igénybe a buszt, az tény, de nincs megtiltva az, hogy mehetnek saját autóval, ahogy Derenkre is mentek.  
 
Szabó Mónika elnök-helyettes: De rátartozik, mert önkormányzatként működnek. Elnök Asszonyék 
oda mennek, ahova akarnak, azonban ebből a szempontból törvény írja elő, hogy minden szállásadó 
…. 
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Nem, a szállásadó azt mondta, hogy nála lehet anélkül is szállást 
foglalni.  
 
Bárkányi Péter: Ennek nagyon örül, így Elnök Asszony kimehet és foglalhat szállást nála … 
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Nem! Sejtette, hogy ez megy majd, de megbeszélte 15 főre a 
szállást, és Josef  személyesen megígérte, hogy máris küldi a módosított javaslatot, amit valószínűleg 
megküldött Bárkányi Úrnak, de ő nem azt továbbította a Hivatal felé.  
 
Bárkányi Péter: Ismertethetné a jogszabályt, hogy a lengyel állam szerint mikor nem kell a szállodában 
…. 
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Hangsúlyozza, ez nem szálloda, hanem családi panzió, és 
személyesen tudja, hogy nem kell védettségi igazolvány. 
 
Forgácsné dr. Vattay Zita: Annyit szeretne mondani, hogy ez az út 2021. október 27-től lesz. Ahhoz, 
hogy utazni tudjanak – mindig az volt a Hivatal kérése – hogy időben jelezzék, úgy jöjjenek az ajánlatok. 
Hozzáteszi, hogy amennyiben időben elkezdődik a szervezés, akkor előleget is tudott volna utalni a 
Hivatal, a szerződés is meg tudott volna fordulni postafordultával, nem lennének olyan helyzetben, 
hogy szívességet kell kérni a szállásadótól. A másik észrevétel, hogy amennyiben ilyen van, hogy 
különböző árajánlatok jönnek, akkor azt a képviselőknek előtte kellene lefixálniuk és megbeszélniük. 
Kiemeli, hogy Elnök Asszonytól semmilyen jelzést nem kapott. Ma 2021. október 21-e van. A 
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rendelkezésére álló információk és adatok alapján a szerződést előkészítette, mert ez volt a kérés. A 
Hivatal részéről annyi a kérés, hogy vigyék ki Lengyelországba, írják alá, az eredeti példányt kéri vissza, 
hogy a Pénzügyi Osztály a szabályzatnak megfelelően tudja utalni az összeget, és ne kerüljön a 
nemzetiségi önkormányzat kellemetlen helyzetbe, hogy nem tud fizetni, mert egy hónap, mire 
megfordul a szerződés. Kéri, hogy ez kerüljön letisztázásra, de 15 főre akkor ismételt árajánlatokat 
szükséges kérni, így azonban azt nem tudja garantálni, hogy azt a szerződést el tudja készíteni úgy, hogy 
azt ki tudják vinni 27-én. 
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Ebből az a tanulság, hogy nem kell őt átverni, hanem 
tájékoztatni kell. Hangsúlyozza, őt nem tájékoztatták semmiről.  
 
Szabó Mónika elnök-helyettes: Kiemeli, hogy Elnök Asszony kiadta a kezéből a szervezést.  
 
Forgácsné dr. Vattay Zita: Elmondja Elnök Asszony felé, hogy a rendkívüli ülés szervezésekor várták 
a visszajelzését.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Igen. 
 
Forgácsné dr. Vattay Zita: Elnök Asszony azt is tudta, hogy mi a rendkívüli ülés összehívásának a 
témája? 
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Tudta, ezért telefonált a szállásadónak. 
 
Forgácsné dr. Vattay Zita: Elnök Asszony tehát megkapta a szükséges tájékoztatást a Hivatal részéről? 
Az, hogy a három képviselő között milyen kommunikáció megy, az nem tartozik a Hivatalra. A 
szükséges tájékoztatást a Hivatal részéről megkapták. Elnök Asszony nem kérdezte, hogy megkapta-e 
az árajánlatokat.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Valóban nem, de azt mondta Forgácsné, amikor beszéltek, 
hogy írja a szerződést, Sipos Melinda pedig kiküldi a meghívót. 
 
Forgácsné dr. Vattay Zita: Elnök Asszony azonban ekkor sem kérdezett rá, hogy megkapta-e az 
árajánlatokat. Neki nem kell azt tudnia, mint hivatali dolgozónak, hogy a képviselők között mi zajlik, és 
hogy ki milyen árajánlatot kér. Az összes levelezésbe mind a három képviselő bele van téve, ő azt nem 
látja, hogy közöttük mi zajlik. A Hivatalnak azonban három embert kell felhívnia folyamatosan, hogy 
ne kerüljenek ilyen kellemetlen helyzetbe, mint most. Itt vannak a szerződések, próbálják segíteni a 
Lengyel Nemzetiségi Önkormányzat munkáját. Át kellene gondolni, hogy hogyan tovább.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Ezért sejti, hogy megkapta Bárkányi Péter a 15 főre az 
árajánlatot, csak nem azt továbbította.  
 
Forgácsné dr. Vattay Zita: A többi árajánlat is 10 főre szólt. Ezt tisztázni kellene, mert így a hivatali 
dolgozókat is kellemetlen helyzetbe hozzák. Megjegyzi, a busszal kapcsolatos árajánlatok is 10 főre 
szólnak, így hogy akarnak kiutazni? 
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: A 10 fő megy busszal, 5 fő pedig saját autóval, ez természetes. 
Derenki búcsúra is így mentek, a családja tud saját autóval utazni, ez nincs megtiltva. 
 
Forgácsné dr. Vattay Zita: Ezt Elnök Asszony tudja, a szállást szükséges akkor tisztázni, hogy 10 vagy 
15 fő. Amennyiben 15 fő, akkor erről szóló árajánlatokra van szükség, és megpróbálja meggyorsítani 
az ügyintézési folyamatot.  
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Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Valószínűleg megkapta Bárkányi Péter 15 főre a másik kettőt 
is.  
 
Bárkányi Péter: Kérdése, hogy szavazhatnak-e végre. 
 
Forgácsné dr. Vattay Zita: Amennyiben felteszik szavazásra természetesen, de konszenzusra 
szükséges jutni, mert amennyiben megtörténik a szavazás, születik egy határozat, akkor az előkészített 
szerződések és a határozat is 10 főről fog szólni, innentől kezdve ahhoz lesznek kötve, amiről döntenek.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Nem a létszám a leglényegesebb, hanem az, hogyha 10 főre 
szól a szállásajánlat, akkor ennyivel fog károsodni a szállásadó, hogy csak 10 főre számlázhat.  
 
Forgácsné dr. Vattay Zita: Olyan ajánlatot kapott, ami 10 főre szól, így ennek megfelelően lett 
előkészítve a szerződés is, a másik két ajánlat is ennyiről szólt.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Az javasolja, hogy Bárkányi Péter nyomtassa ki a 15 fős 
ajánlatot, vagy küldje meg a Hivatal részére. 
 
Forgácsné dr. Vattay Zita: Ez esetben Elnök Asszony tud még két másik 15 főre szóló ajánlatot is 
adni? 
 
Bárkányi Péter: Amennyiben jól érti, szavazásra kellene bocsájtani a javaslatot, amennyiben 
megszavazzák azt, akkor elfogadták. Ha nem fogadják el, akkor jöhet a következő. Ami miatt összeültek, 
és nem fogadják el, akkor feleslegesen rabolják egymás és a hivatali dolgozók idejét. Kiemeli, hogy 
nagyon hálásak, hogy ilyen rövid időn belül mindent elkövettek annak érdekében, hogy ez a korábbi, 
két héttel ezelőtt elindult sikertelen szervezés ellenére a rendezvény megvalósulhasson.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Akkor annyit szeretne megkérdezni, és a jegyzőkönyvben 
mindenképp rögzíttetni, hogy Bárkányi Péter tényleg nem kapott 15 főre árajánlatot.  
 
Bárkányi Péter: Nem. 
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Biztos? 
 
Bárkányi Péter: Biztos. 
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Rendben, majd megkérdezi, de rendben, legyen úgy.  
 
Szabó Mónika elnök-helyettes: Még annyit kíván hozzátenni, hogy volt egy határidő megszabva, 
2021. október 10-ig kellett jelentkeznie annak, aki szeretne menni. Várták ezt az időpontot, ami elmúlt, 
nem kaptak semmilyen visszajelzést. Ekkor írt Elnök Asszonynak, hogy legyen kedves küldje el az 
ajánlatot, miután Elnök Asszony ráírt, hogy úgy néz ki, hogy Sajószentpéterrel vagy összejön a 
szervezés vagy nem. Ők már akkor tudták, hogy nem jön össze, mert Rémiás István tájékoztatta őket. 
Elnök Asszony azt mondta, hogy innentől kezdve szervezze ő a dolgot. Kezébe is vette a szervezést, 
elkérte Elnök Asszonytól a listát, amit nem küldött meg. 
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: De küldte, csak … 
 
Szabó Mónika elnök-helyettes: Nem, harmadnap küldte el, miután már másodjára szólt. 
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Nem, ez péntek reggel volt .... 
 
Szabó Mónika elnök-helyettes: Péntek reggel kérte, és szombat este … 
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Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Péntek reggel kérte és szombat este küldte, tehát két nap. 
 
Szabó Mónika elnök-helyettes: Igen, miután rászólt szombat esete, hogy hol van a lista. Megjegyzi, 
közben már elindították az árajánlatkérést, majd Elnök Asszony hétfő este szólt, hogy még 5 fővel 
mennének úgy, hogy nincs se oltásuk, se semmi. Ez így nem működik. 
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Ez nem tartozik rájuk, hogy van vagy nincs.  
 
Szabó Mónika elnök-helyettes: Ez így nem működik, mert ha elkapják a csapatot, és ott vannak 
velük, és valami gond van, akkor az egész csapatot fogják megbüntetni, nemcsak Elnök Asszonyékat. 
Megjegyzi, ezzel kellemetlen helyzetbe hozza a szállásadót is, mert van egy olyan lengyel törvény, hogy 
minden szállásadónak kötelessége elkérni az igazolást. Az egy dolog, ha nem kéri el, az az ő dolga. Ezért 
az árajánlatot arra a 10 főre kérték, akik eredetileg jelentkeztek.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Rendben, legyen így. Tegyék akkor szavazásra.  
 
Forgácsné dr. Vattay Zita: Ezt Elnök Asszonynak kellene szavazásra feltenni, hogy pontosan mit is 
szavaznak meg.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Akkor felteszi szavazásra az árajánlatot, hogy elfogadják-e. 
 
Forgácsné dr. Vattay Zita: Magát a bialkai emlékúton való részvételt kellene inkább feltenni 
szavazásra, a lengyel rendezvényt, amin részt kívánnak venni és képviselni a nemzetiségi 
önkormányzatot, mindezt a felmerülő költségeivel.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Megkérdezi képviselőtársait, hogy elfogadják-e ezt a bialkai út 
szervezését … 
 
Bárkányi Péter: Kérdése, hogy egy határozaton belül dönthetnek a részletekről, vagy több határozat 
szülessen, mi a javaslat? 
 
Forgácsné dr. Vattay Zita: Egy határozati javaslatba több pontot is belefogalmazhatnak.  
Fel lehetne tenni úgy szavazásra, hogy 2021. október 27-29. között részt kívánnak venni 
Lengyelországban a bialkai búcsún, melyen 10 fővel képviselik a Miskolci Lengyel Nemzetiségi 
Önkormányzatot. A program vonatkozásában felmerült szállással és utazással kapcsolatos költségeket 
a nemzetiségi önkormányzat finanszírozza a 2021. évi költségvetésből. 
 
Bárkányi Péter: A szállás talán 2550 zlotyi … 
 
Forgácsné dr. Vattay Zita: Most így van, de ha benne lesz a határozatban, hogy a szállás és utazás 
költsége, és nem forintosítják … 
 
Hegedűsné Asztalos Ildikó: Nem kell forintosítani.  
 
Bárkányi Péter: Csak azért gondolta, mert az ajánlatokon szerepelnek az összegek.  
 
Hegedűsné Asztalos Ildikó: Amennyiben a határozatba beleteszik a pontos költségeket, akkor csak 
az az összeg kerülhet kifizetésre, egy forinttal sem több.  
 
Bárkányi Péter: Rendben, ezt érti. Van egy 2550 zlotyis számlájuk, valamint egy 198 ezres forintos 
számlájuk …  
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Hegedűsné Asztalos Ildikó: Amennyiben így fogadják el, akkor csak azokkal az összegekkel 
készülhet a számla, és csak azt tudják kifizetni.  
 
Bárkányi Péter: Világos. Szerinte, akkor, ha lehet, akkor legyen úgy a határozatban, hogy a busz utazási 
költség maximum 300 ezer forint, a szállás költség pedig maximum 3000 zlotyi, a beérkezett ajánlatok 
alapján. Mert jogos az a felvetés, hogy mi van, ha van egy útzár, vagy akármi, és többlet kilométert kell 
tenni, és az is számít.  
 
Forgácsné dr. Vattay Zita: Igaz, de akkor is módosítaniuk kell a szerződéseket, hiszen azok az 
ajánlatok alapján készültek. A Testület azonban dönthet így a határozatban, az egy másik dolog, hogy 
akkor a szerződéshez hozzá kell nyúlni.  
 
Bárkányi Péter: Köszöni szépen, ez nagyon életszerű és hasznos információ, mint ahogy mindig is 
szoktak nekik segíteni.  
 
Forgácsné dr. Vattay Zita: Akkor 3000 zlotyi lesz a szállásra és 300 ezer forint … 
 
Bárkányi Péter: Maximum összegek ezek, 10 főre, az időpont elhangzott, és a lengyelországi bialkai 
búcsúra szóló emlékútra.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Kérdése, hogy meg kell ezt ismételnie? 
 
Forgácsné dr. Vattay Zita: Nem szükséges. Amennyiben így mindenkinek megfelel a határozat, és 
úgy tudnak róla szavazni, akkor elég szavazásra bocsátani a határozati javaslatot.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Megállapítja, hogy nincs több észrevétel, javaslat. A vitát 
lezárja. Kéri, hogy szavazzanak az imént megfogalmazott határozati javaslatról a bialkai emlékút 
szervezése vonatkozásában, a kifejtett tartalommal. 
 

A Testület 2 igen, 1 nem szavazattal elfogadta a javaslatot és 
az alábbi határozatot hozza: 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Lengyel Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő-testületének  
L-37/2021. (X.21.) határozata: 
 
Tárgy:  Emlékút szervezése a bialkai búcsúra  
 

1. Miskolc Megyei Jogú Város Lengyel Nemzetiségi Önkormányzatának Képviselő-testülete 
elfogadja, hogy 2021. október 27-29. között emlékutat szervez 10 fő részvételével a 
lengyelországi bialkai búcsúra, melyen képviselik a Miskolci Lengyel Nemzetiségi 
Önkormányzatot.  

 
2. A Képviselő-testület a felmerülő költségeket a 2021. évi költségvetésből biztosítja, az alábbiak 

szerint: 
a. az utazással kapcsolat maximum 300.000,- /azaz háromszázezer/ forint,  
b. a szállással kapcsolatban maximum 3000,- /azaz háromezer/ zloty.  

 
Felelős:    Elnök 
Végrehajtásért felelős:  Gazdálkodási Főosztály 
Határidő:    azonnal 
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Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Megköszöni a Képviselő-testület, valamint a Polgármesteri 
Hivatal dolgozói munkáját. A mai ülést 14 óra 22 perckor bezárja. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 

 ………………………………..    ..……………………………. 
 Bárcziné Sowa Halina Dorota Szabó Mónika 
 elnök jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
 
 
      ………………………………..                                   ……………………………… 
 Sipos Melinda Forgácsné dr. Vattay Zita 
 jegyzőkönyvvezető jogi ügyintéző 
 
 
 
 
A jegyzőkönyv törvényességi véleményezésre bemutatva: 

 
 
 
 

…………………………………. 
Dr. Ignácz Dávid 

jegyző 


